

Date:2021/02/03 : التاريخ

**تعميم رقم (2021/06) Circular No.**

**All Airlines Operating at Kuwait International Airport must adhere to the following Instructions:**

Further to our Circular No. (105/2020) dated (12/17/2020) regarding permitting the entry of domestic workers (Article 20) into the State of Kuwait, and Circular No. (03/2021) on (01/13/2021) regarding permitting the new recruitment of the domestic workers. We would like to Emphasis on the commitment not to accept any domestic workers on incoming flights to the State of Kuwait unless they have been registered through (Belsalamah.com) platform. In case of violating this instruction, the workers will be returned (deported) on the same flight, airline will be subject to all related sanction.

**الى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت الدولي الالتزام بالتالي: -**

الحاقاً بالتعميم رقم (2020/105) بتاريخ (2020/12/17) والخاص بالسماح بدخول العمالة المنزلية (مادة 20) الى دولة الكويت والتعميم رقم (2021/03) بتاريخ (2021/01/13) والخاص بالسماح باستقدام العمالة المنزلية الجديدة نود التأكيد على الالتزام بعدم قبول أي عامل منزلي على الرحلات القادمة الى دولة الكويت ما لم يكن مسجل عبر منصة (بالسلامة) وسيتم ارجاع العمالة (ابعاد) على نفس الرحلة في حالة مخالفة ذلك مع تطبيق الجزاءات ذات الصلة على شركة الطيران المخالفة.

نائب المدير العام لشؤون مطار الكويت الدولي  
Deputy Director General  
For Kuwait International Airport Affairs

م/ صالح عبدالله الفداغي